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1. Opening en mededelingen voorzitter
35 De voorzitter opent de vergadering. De lijst met aan- en afwezigen wordt doorgenomen.

Er zijn afmeldingen ontvangen van de heer Heijnen (CDA), hij wordt vervangen door 
mevrouw Kuiper en de heer Köhler (JA21), hij wordt vervangen door de heer Jensen.

De Provincie moet het PPLG indienen voor 1 juli 2023. De commissie NLG heeft hier 
uitgebreid over gesproken. De Staten wensen het PPLG vooraf te bespreken. Om dit te 

40 realiseren is een extra commissievergadering NLG gepland op 1 juni 2023. Het PPLG wordt 
vervolgens in de PS-vergadering van 12 juni 2023 behandeld. 

Het wordt voor Statenleden mogelijk gemaakt om iPads en mobiele telefoons over te nemen 
bij vertrek uit de Staten. Zowel iPad als mobiele telefoon worden voor vertrek gereset naar 
fabrieksinstellingen. De afschrijving wordt geregeld middels een staffel. Deze regeling geldt 

45 niet voor laptops, deze moeten worden ingeleverd. De griffie informeert de Statenleden over 
de procedure via e-mail. 

De winnares van de vijfde Ribbius Peletier penning is Amber Laan, zij is een rolmodel voor 
vrouwen met haar positie als nieuwe voorzitter van het Jong Agrarisch Jongerencontact. De 
penning wordt uitgereikt op 8 maart 2023.

50 2. Vaststelling agenda
Het presidium gaat akkoord met de agenda.

2.a Conceptverslag presidiumvergadering 6 februari 2023
Het verslag van 6 februari 2023 wordt ongewijzigd vastgesteld.

55
3. Ontheffingsverzoek gemeente Heemstede tijdelijke opvang statushouders

Er ligt een ontheffingsverzoek van de gemeente Heemstede voor de realisatie van tijdelijke 
opvang van statushouders. Dit verzoek dient normaal gesproken behandeld te worden door 
de commissie. Helaas is het op korte termijn niet mogelijk een commissievergadering te 

60 organiseren, derhalve is besloten het ontheffingsverzoek voor te leggen aan het presidium. 
Gedeputeerde de heer Loggen is aanwezig ter toelichting van het ontheffingsverzoek.

De heer Loggen geeft aan dat in verband met tijdsdruk is besloten het voorstel aan het 
presidium voor te leggen, zodat een volwaardig democratisch mandaat kan worden gegeven. 

65 Het betreft een locatie op het parkeerterrein bij Slot Heemstede voor kleinschalige 
huisvesting voor statushouders en Oekraïners. Het voorstel heeft een positief advies 
gekregen.  

De heer Dessing (FvD) geeft aan dat het presidium normaliter geen ontheffingsverzoeken 
70 behandelt. De fractie van FvD vindt dit geen goed idee. Op deze manier ontbeert het proces 

de politieke inhoudelijke discussie en wordt de behandeling minder inhoudelijk dan 
gewenst. 

Mevrouw Strens (D66) sluit zich aan bij de heer Dessing. De D66-fractie is kritisch op 
75 bouwen in BPL en heeft er bezwaar tegen in deze presidiumvergadering een standpunt te 

moeten innemen. 
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Statenlid Gielen (GL) vindt het goed dat het voorstel voorligt bij het presidium. Haar fractie 
heeft het verzoek besproken en zij kunnen zich hierin vinden. 

80
De heer Deen (PVV) is van mening dat dit een politieke discussie betreft die niet thuishoort 
in het presidium. Hij vraagt zich af of het college ook voor andere doelgroepen, zoals 
daklozen of langdurig woningzoekenden, uitzonderingen maakt en ontheffingen verleend.

85 De heer Zoon zegt dat zijn fractie kritisch is op het bouwen in BPL, hij geeft aan dat het een 
goed proces is om dit voorstel hier te behandelen gezien de mogelijkheden. Hij gaat 
akkoord met het voorstel. 

De heer Leerink (PvdA) geeft aan dat zijn fractie kritisch is gezien de tijdigheid en 
90 kernkwaliteit. In dit specifieke geval breekt nood echter wet. 

Mevrouw Alberts (SP) merkt op dat de uitzondering de regel bevestigt. Het moet echter wel 
een uitzondering blijven.  

95 Mevrouw Van Soest (PvdO) vindt de tijdelijkheid een heikel punt. Zij vraagt zich af of er 
sancties worden ingevoerd als de tijd die nodig is wordt overschreden.

De heer Jensen (JA21) geeft aan dat de JA21-fractie niet negatief tegenover het voorstel 
staat. De behandeling van een dergelijk voorstel moet echter volgende keer weer volgens de 

100 geëigende procedure, dus via de commissie. 

De voorzitter merkt op dat Gedeputeerde Staten de bevoegdheid heeft om ontheffing te 
verlenen. Het voorliggende voorstel is een noodmaatregel die genomen wordt, zodat het 
verzoek van de gemeente Heemstede besproken kan worden. Het is een 

105 samenwerkingsafspraak tussen GS en PS om dergelijke verzoeken voor te leggen aan de 
commissie RWK, er is echter geen commissie RWK meer deze periode en om het voorstel 
toch aan PS voor te leggen wordt het nu bij het presidium neergelegd. 

De heer Loggen geeft aan dat het een uitzondering op de bestaande procedure betreft. Het 
110 is een urgent verzoek en het presidium is in dit geval het laatste portaal om de 

volksvertegenwoordiging nog te horen over het voorstel. Het ontheffingsverzoek is klein en 
ingrijpend en moet derhalve gedeeld worden. Provinciale Staten zet zich over de volle 
breedte in voor volkshuisvesting, ook voor spoedzoekers en daklozen, maar 
volkshuisvesting is een gedeelde verantwoordelijkheid van provincie en gemeenten. De 

115 ontheffing is tijdelijk en wordt verleend voor tien jaar, daarna kan eventueel een nieuwe 
aanvraag komen die op dat moment wordt afgewogen. De vrees voor sluimerende 
verstedelijking is niet gegrond, aangezien het gaat om een parkeerterrein dat in de toekomst 
terug moet naar de oude voorziening. Derhalve is een positief advies gegeven.

120 De heer Dessing (FvD) vraagt of de Gedeputeerde de opmerkingen van het presidium 
meeneemt. 
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De heer Loggen geeft aan dat de procedurele opmerking duidelijk is. Een aantal partijen 
heeft inhoudelijke en kritische vragen gesteld, waaruit blijkt dat tijdelijkheid gegarandeerd 

125 moet zijn en de geldende procedure in de toekomst gevolgd moet worden. Deze 
opmerkingen worden meegenomen in de correspondentie met de gemeente Heemstede.

De voorzitter concludeert dat het presidium gewogen, maar niet unaniem, akkoord gaat met 
het ontheffingsverzoek gemeente Heemstede tijdelijke opvang asielzoekers. 

130
4. Lijst met actiepunten en LTA

Het presidium neemt de lijst met actiepunten en LTA ter kennisname aan.

5.a Conceptagenda Provinciale Staten (30-05-2023)
135 De eerste PS-vergadering van de nieuwe periode wordt voorzien op 30 mei 2023. Op dit 

moment is het nog moeilijk te zeggen hoe de agenda eruit ziet. Op 17 april 2023 wordt het 
eerste presidium van de nieuwe periode voorzien, dan kan de conceptagenda van de PS-
vergadering op 30 mei 2023 worden besproken. 

140 5.a.1. Actualiteit JA21 & SP Bouwstop Datacenter Microsoft
Er is een Actualiteit ingediend door de fracties van JA21 en SP inzake Bouwstop Datacenter 
Microsoft. De griffie heeft een technische positieve griffietoets afgegeven. 

Mevrouw Alberts (SP) merkt op dat het reglement niet in de juiste volgorde is toegepast. In 
145 eerste instantie zijn er mondelinge vragen gesteld en vervolgens kwamen er schriftelijke 

vragen. Tegen de schriftelijke vraagstellers is gezegd dat er al mondelinge vragen waren 
ingediend. De procedure is rommelig verlopen, waarna de SP en JA21 hebben besloten een 
Actualiteit in te dienen.  

150 De griffier licht toe dat tijdens de vorige PS-vergadering mondelinge vragen zijn gesteld, 
waarop enige consternatie ontstond bij de indiener. Om dit te voorkomen heeft de griffie nu 
van tevoren contact opgenomen met de indieners van de Actualiteit met het verzoek dit 
onderling goed af te stemmen zonder tussenkomst van de griffie.  

155 Statenlid Zoon (PvdD) steunt de Actualiteit. De PvdD wil van Gedeputeerde Staten weten wat 
hun afweging is geweest. 

Mevrouw Alberts (SP) is van mening dat de Actualiteit behandeld moet worden. Het probleem 
ligt niet bij Gedeputeerde Staten. In de spelregels wordt geen melding gemaakt over de 

160 procedure nadat eerst mondelinge vragen zijn gesteld en vervolgens schriftelijke vragen. 
Daar had iets over gezegd moeten worden.

Het presidium gaat akkoord met de Actualiteit Bouwstop Datacenter Microsoft. Dit 
onderwerp wordt tijdens de Statenvergadering niet in stemming gebracht. 

165
5.a.2. Actualiteit JA21: Eenzijdige campagne medegefinancierd door de Provincie Noord-Holland

De voorzitter geeft aan dat Provinciale Staten zelf opdracht heeft gegeven voor de campagne 
aan de stuurgroepverkiezingen. Bij het verstrekken van de opdracht aan What’s Next is 
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aangegeven dat jongeren meer betrokken moeten worden bij de politiek, zij hebben daarbij 
170 carte blanche gekregen. What’s Next heeft een filmpje gemaakt inzake asiel. Het is niet de 

bedoeling dat er naar aanleiding van dit campagnefilmpje een Actualiteit wordt ingediend in 
de PS-vergadering over het asielbeleid. 

De heer Jensen (JA21) merkt op dat campagnefilmpjes fair moeten zijn zonder te veel 
175 politieke inhoud, bij dit filmpje is dat niet het geval.  

Statenlid Zoon (PvdD) is van mening dat dit besproken moet worden in de evaluatie van de 
verkiezingsopzet. 

180 Mevrouw Van Geffen (NNH) vindt dat er kaders moeten worden meegegeven voor 
campagnefilmpjes. Indien een lijsttrekker in beeld komt, is er sprake van een bepaalde 
politieke inhoud. De Staten moeten er zelf boven op zitten hoe een campagne vorm moet 
worden gegeven. De regels dienen opnieuw te worden besproken in de evaluatie. 

185 De heer Deen (PVV) geeft aan dat de PVV-fractie van mening is dat bij een besluit van 
Gedeputeerde Staten om budgetten voor campagnes vrij te maken geen politieke kleuring 
aanwezig kan zijn. Indien er wordt gesproken met een fractievoorzitter dan komt daar een 
politieke kleur naar voren. Het is van belang om deze Actualiteit te bespreken en niet tot de 
evaluatie te wachten. 

190
De voorzitter merkt op dat Provinciale Staten zelf de opdrachtgever is. De opdracht aan 
What’s Next is in dit geval niet goed geformuleerd. Jongeren hebben het recht om de politiek 
op hun manier te bekijken. Provinciale Staten is niet de juiste plek om dit onderwerp te 
bespreken. Dit hoort tijdens de evaluatie aan de orde te komen. 

195
Statenlid Gielen (GL) vindt het geen Actualiteit. Gedeputeerde Staten heeft zelf de kaders 
gesteld, als deze moeten worden gewijzigd dan dient dit besproken te worden in de 
evaluatie.

200 De heer Klein (ChristenUnie) geeft aan dat het niet goed zou zijn als What’s Next nu via de 
media zou vernemen wat Gedeputeerde Staten van het filmpje vindt. Dit moet worden 
besproken bij de evaluatie. 

De heer Leerink (PvdA) sluit zich aan bij Statenlid Gielen. 
205

Mevrouw Kaamer (VVD) sluit zich aan bij Statenlid Gielen. 

Mevrouw Kuiper (CDA) sluit zich aan bij Statenlid Gielen.  

210 De heer Dessing (FvD) sluit zich aan bij Statenlid Gielen. 

De voorzitter merkt op dat uit de vorige evaluatie is voortgekomen dat Gedeputeerde Staten 
door wilde met What’s Next. Zij hebben een zelfstandige redactie. Als nu blijkt dat de 
vrijheid te ongeclausuleerd is, moet daar over gesproken worden. Mocht er een Actualiteit 
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215 worden ingediend dan moet de voorzitter zeggen dat het een opdracht van de Staten zelf is 
die besproken wordt. Dit is niet wenselijk.   

De heer Jensen (JA21) snapt de opmerkingen van de overige fracties. Het is niet de bedoeling 
What’s Next aan te vallen. Het is wel noodzakelijk om te praten over de inhoudelijke casus 

220 die wordt meegegeven inzake de politieke kleuring. 

De voorzitter geeft aan dat niet te politiek kleuren een prima randvoorwaarde kan zijn, maar 
actuele vraagstukken moeten wel geduid kunnen worden. 
De griffie heeft een negatief advies gegeven inzake deze Actualiteit. Het presidium gaat 

225 akkoord met het afwijzen van de Actualiteit, deze Actualiteit wordt niet in stemming 
gebracht bij de PS-vergadering. Dit onderdeel wordt meegenomen in de evaluatie, waarbij 
gekeken moet worden of nadere kaders meegegeven moeten worden bij het maken van 
campagnefilmpjes, binnen de redactionele vrijheid van What’s Next. 

230 De volgende moties vreemd zijn ingediend:
• SP en PvdO; Vergunningverlening Groen Staal snelheid geboden
• PvdO; Betrek bedrijfsleven bij realisatie verlengde (onder)doorgang N247
• CDA en JA21; Natuurdoelanalyse op basis van het veldonderzoek
• NNH; Grensoverschrijdend gedrag onderdeel integriteit

235 • PvdD en SP; Intrekken stikstofvergunning opkoop Schiphol
• CDA en JA21; Consultatie Masterplan Wonen
• PvdO; Vrachtwagens op busbaan
• CDA; Verduurzamen Sportaccommodaties

240 De heer Koyuncu (DENK) geeft aan dat de fractie van DENK bereid is de motie vreemd over de 
dagelijkse nieuwsmail in te trekken als de griffie de opdracht krijgt dit te onderzoeken. De 
voorzitter zegt toe dat de griffie hiernaar kijkt en met een voorstel zal komen.  

5.b Lijst moties en memo presidium – afdoeningsvoorstellen moties
245 Het presidium neemt kennis van de lijst openstaande moties en afdoeningsvoorstellen.

5.c Laatste voorbereidingen PS
De Zienswijze Provinciale Staten op de Kadernota 2024 Omgevingsdienst Noord-Holland 
Noord wordt als hamerstuk toegevoegd als agendapunt 8f van de Statenvergadering. Dit 

250 punt stond op de agenda als agendapunt 14. 

6.a Terugblik vergadering 6 februari 2023
Dit agendapunt wordt niet besproken. 

255 6.b Vooruitblik vergadering 6 maart 2023
Er worden geen opmerkingen gemaakt over de voorlopige agenda voor de Statenvergadering 
van 6 maart 2023. 

7. Statenvoordracht benoeming commissie geloofsbrieven
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260 Op 29 maart 2023 leggen de dan gekozen nieuwe Statenleden conform artikel 18 
Provinciewet en artikel 10, derde lid, van het Reglement van orde voor de vergaderingen en 
andere werkzaamheden van PS en Statencommissies van Noord-Holland 2015 de eed of 
verklaring en belofte af. Conform artikel 10 van het reglement dienen PS voor de toelating 
van nieuwe leden een onderzoekscommissie geloofsbrieven in te stellen. Aangezien de PS-

265 vergadering van 6 maart 2023 de laatste reguliere vergadering voor de verkiezingen is wordt 
voorgesteld om de commissie nu te benoemen. Tevens wordt voorgesteld om de voorzitter 
van PS te machtigen om de commissieleden te benoemen, omdat nu nog niet kan worden 
voorzien welke Statenleden beschikbaar zijn op 28 maart 2023. 

270 Het presidium gaat akkoord met de Statenvoordracht benoeming commissie geloofsbrieven 
en geeft de voorzitter mandaat voor het benoemen van de commissieleden. De voordracht 
wordt als hamerstuk toegevoegd aan de agenda voor de Statenvergadering.

8. Memo duidingsdebat
275 De vraag aan het presidium is in te stemmen met de mogelijkheid tot het houden van een 

duidingsdebat met de nieuwe Statenleden na de Provinciale Statenverkiezingen. Het 
duidingsdebat is vier jaar geleden voor het eerst gehouden. 

De heer Dessing (FvD) geeft aan dat het voor zijn fractie vier jaar geleden een verrassing was 
dat dit een politiek debat was. In de communicatie naar nieuwe Statenleden en partijen dient 

280 te worden aangegeven dat het duidingsdebat een politiek inhoudelijk debat betreft. 

De heer Deen (PVV) is van mening dat het duidingsdebat weinig meerwaarde heeft, voor de 
PPV-fractie is dit niet noodzakelijk. 

De voorzitter geeft aan dat de tip van de heer Dessing wordt meegenomen bij de instructies 
voor nieuwe partijen in de Provinciale Staten. 

285 Het presidium gaat akkoord met het voorstel om een duidingsdebat te houden met de 
nieuwe Statenleden.  

9. Memo screening Gedeputeerden
Vier jaar geleden is er een nieuwe procedure opgezet voor de screening van kandidaat-
Gedeputeerden. Het voorstel is om na de Provinciale Statenverkiezingen van 15 maart 2023 

290 dezelfde procedure te hanteren voor de screening van kandidaat-Gedeputeerden. 

Het presidium stemt in met het voorstel voor screening van kandidaat-Gedeputeerden 
volgens de gevolgde procedure van vier jaar geleden.

295 Rondvraag 
Mevrouw Van Soest (PvdO) merkt op dat haar fractie geschrokken is van de hoge 
accountantskosten. De voorkeur van PvdO gaat uit naar het inhuren van een onafhankelijke 
accountant. 

300 De voorzitter geeft aan dat er een aanbesteding is voor de accountant. De accountant wordt 
gedeeltelijk betaald voor een vast bedrag en gedeeltelijk per uur. Het bedrag dat per fractie 
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betaald moet worden heeft te maken met de tijdbesteding die de accountant nodig heeft om 
de financiën van de betreffende fractie te behandelen. 

305 Mevrouw Van Soest (PvdO) geeft aan dat PvdO problemen heeft gehad met de belastingen 
waardoor extra werkzaamheden door de accountant verricht moesten worden. Dit neemt 
echter niet weg dat het gaat om een hoog bedrag. Iedere fractie zou vrij moeten zijn om een 
particuliere accountant in te huren.

310 De voorzitter geeft aan dat de aanbesteding van de accountant door Gedeputeerde Staten is 
aangesteld voor alle fracties. Dit heeft te maken met de betrouwbaarheid en het feit dat alle 
fracties via dezelfde maat gemeten worden en er geen discussie over is. Het is vervelend als 
er extra kosten zijn, maar hopelijk is dit eenmalig. 

315 10. Sluiting 
De voorzitter geeft aan dat dit de laatste vergadering van het presidium was in deze 
samenstelling. Hij bedankt de Statenleden voor hun inbreng tijdens de 
presidiumvergaderingen en sluit de vergadering.  


